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Abstract

        
Heparin like activity, antithrombin III and antiplasmin were determined in the plasma of 31 healthy adults and the umbilical vein of 33 newborns after delivery. Inhibitor activities were significantly decreased in umbilical venous blood. Methodological experiments are described showing the good reproducability of determinations with chromogenic substrates. The measured activities are no different in fresh or frozen plasma. The clinical relevance of inhibitor determinations is discussed.


      
        
Zusammenfassung

        
Bei 31 gesunden Erwachsenen und im Nabelvenenblut von 33 gesunden Neugeborenen wurden die heparinähnliche Hemmaktivität, Antithrombin III und Antiplasmin mit Hilfe von chromogenen Substraten bestimmt. Die drei Inhibitoren der plasmatischen Gerinnung waren im Nabelvenenblut signifikant vermindert. Methodische Untersuchungen zeigten die gute Reproduzierbarkeit der Bestimmungen mit chromogenen Substraten und ihre Unempfindlichkeit gegenüber veränderten Lagerungsbedingungen der zu untersuchenden Plasmen. Die klinische Relevanz der Messung von Inhibitoraktivitäten wird diskutiert.


      


















  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 18.206.87.40
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  